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Статья акцентирует внимание на приоритете норм финансово-правового регулирования в сфере публичных заку-
пок, позволяющих не только реализовать истинные цели и задачи публичных закупок, но и обеспечить баланс публич-
ных и частных интересов. 

Представлена авторская позиция развития конкуренции и адресной поддержки отечественного производителя пу-
тем использования бюджетно-налогового маневра в сфере публичных закупок. 

По результатам исследования предложено легально закрепить возможность использования в рамках публичных за-
купок единого налогового счета юридического лица в целях реализации бюджетно-налогового маневра.
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The article focuses on the priority of the norms of financial and legal regulation in public procurement, allowing not only to 
realize the true goals and objectives of public procurement, but also to ensure a balance of public and private interests.

The author’s position on the development of competition and targeted support for domestic producers through the use of 
fiscal maneuver in public procurement is presented.

According to the results of the study, it was proposed to legally secure the possibility of using a single tax account of a legal 
entity in the framework of public procurement in order to implement a budget and tax maneuver.
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